
Zápis o průběhu zasedání zastupitelstva obce     
              Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Meziříčko konaného 

                  dne 19.9.2024 v zasedací místnosti obecního úřadu 

 
Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. a skončeno v 19:00 hod. Z celkového počtu 7 zastupitelů bylo 
přítomno 7 osob. Zastupitelstvo bylo schopno se usnášet po celou dobu zasedání. Schvalovací 
kvórum činí 7 hlasů. 

Přítomní zastupitelé: Marcela Ondráková (starostka obce) , Stanislava Klímová, Markéta Březková, 
Roman Seknička, Tomáš Ingr, Michal Ingr, Jan Mokrejš (místostarosta obce). 

Nepřítomný zastupitel: Žádný 
 
Program: 

I) Zahájení, navržení zapisovatele a schválení ověřovatelů zápisu, schválení popř. 
(doplnění) programu jednání.                                                                                                     

II) Projednání žádosti paní Marie Cejnkové o odprodej části obecního pozemku p. č. 
1104/6 o výměře 54 m². 

III) Projednání pořízení osvětlení k víceúčelovému hřišti. 
IV) Schválení veřejnoprávní smlouvy o výkonu přenesené působnosti projednávání 

přestupků s městem Velké Meziříčí. 
V) Projednat financování rybníku Vidlák. 
VI) Diskuse 
VII) Závěr   
 
 

                        
 

Bod I - Zahájení, navržení a schválení ověřovatelů zápisu, schválení (doplnění) programu jednání. 
Určení zapisovatele a schválení ověřovatelů zápisu. 

Zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce je určena Stanislava Klímová. 
Ověřovateli zápisu byli navrženi Roman Seknička a Markéta Březková. 

Hlasování 

Pro: 5          proti: 0                     zdržel se: 2 

Přijato usnesení: 1/7/ 2024    Zastupitelstvo schválilo ověřovateli zápisu Romana Sekničku a 
Markétu Březkovou. 
 

 
 



Schválení,  popř. doplnění programu 
 
Program byl doplněn o: 
- schválení nabídky od firmy AQUASYS, s.r.o na vyčištění potoka Balinka, která protéká obcí 

Meziříčko 
- schválení prodeje obecního pozemku p.č. 1105/1 o výměře 133 m² paní Andree Štolbové.  

Následně bylo hlasováno o programu zasedání. 

Hlasování 

Pro: 7              proti: 0                          zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 2/7/ 2024     Program zasedání zastupitelstva obce byl schválen tak, jak je 
uvedeno shora.  

Bod II - Projednání žádosti paní Marie Cejnkové o odprodej části obecního pozemku p.č. 1104/6 
o výměře 54 m². 

Předsedající navrhla projednat žádost p. Marie Cejnkové o odprodej části obecního pozemku p. č. 
1104/6 o výměře 54 m². 

Hlasování 

Pro: 7                                          proti: 0                                               zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 3/7/ 2024  Zastupitelé projednali žádost p. Marie Cejnkové o odprodej části 
obecního pozemku p. č. 1104/6 a následně bude vyvěšen záměr. 

Bod III - Projednání pořízení osvětlení k víceúčelovému hřišti. 

Předsedající navrhla projednat pořízení osvětlení k víceúčelovému hřišti. 

Hlasování 

Pro: 7                                            proti: 0                                                     zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 4/7/ 2024    Zastupitelé projednali pořízení osvětlení k víceúčelovému hřišti a 
zárověn schválili koupi 4 světel k osvětlení víceúčelového hřiště. 

Bod IV - Schválení veřejnoprávní smlouvy o výkonu přenesené působnosti projednávání 
přestupků s městem Velké Meziříčí. 

Předsedající navrhla schválit veřejnoprávní smlouvu o výkonu přenesené působnosti projednávání 
přestupků s městem Velké Meziříčí. 

Hlasování 

Pro: 7                                                 proti: 0                                                 zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 5/7/ 2024    Zastupitelé schválili veřejnoprávní smlouvu o výkounu přenesené 
působnosti projednávání přestupků s městem Velké Meziříčí. 

 



Bod V - Projednat financování rybníku Vidlák. 

Předsedající navrhla projednat financování rybníku Vidlák.  

Zastupitelé jednali o financování a následné opravě rybníku Vidlák. Jako první se bude řešit 
vlastnictví hráze, kterou nyní vlastní stát a obec Meziříčko bude žádat o přidělení vlastnictví obci 
Meziříčko. Ať už koupí či směnou pozemků. 

Bod VI - Schválení nabídky firmy AQUASYS, s.r.o. na vyčistění potoka Balinka, která protéká obcí 
Meziříčko. 

Předsedající navrhla schválit nabídku firmy AQUASYS, s.r.o. na vyčištění potoka Balinka, která 
protéká obcí Meziříčko. 

Hlasování 

Pro: 7                                                      proti: 0                                                zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 6/7/ 2024    Zastupitelé schválili nabídku firmy AQUASYS, s.r.o. na vyčištění 
potoka Balinka protékající obcí Meziříčko. 

Bod VII -  Schválení prodeje obecního pozemku p.č. 1105/1 o výměře 133 m² paní Andree 
Štolbové. 

Předsedající navrhla schválit prodej obecního pozemku p. č. 1105/1 o výměře 133 m² paní Andree 
Štolbové. Cena za 1 m² je 50 Kč. Celková cena bude 6 650 Kč. 

Hlasování 

Pro: 7                                                             proti: 0                                                zdržel se: 0 

Přijato usnesení: 7/7/ 2024    Zastupitelé schválili prodej obecního pozemku p. č. 1105/1 o výměře 
133 m² paní Andree Štolbové.  

Bod VIII – Diskuse 

Bod IX – Závěr 

 

Termín příštího zasedaní není zatím stanoven. 

Zápis byl vyhotoven 19.9.2024. 

 

 Zapisovatel:       Stanislava Klímová                                                                     ……................................. 

Ověřovatelé:      Markéta Březková                                                                     ……………………………………… 

                             Roman Seknička                                                                         ........................................ 

 

Starosta:             Marcela Ondráková                                                                  ..........................................               



 

 

 


